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Vragen van het lid Aptroot (VVD)
aan de minister van Verkeer en
Waterstaat over de voorgenomen
invoering van de kilometerheffing.
(Ingezonden 7 december 2009)

1
Bent u bekend met de uitzending van
EenVandaag van donderdag
3 december?

2
Is het waar dat het satellietsysteem
blinde vlekken kent, waardoor het
systeem niet op alle plekken in het
wegennet werkt?

3
Is het waar dat het systeem
gebruik maakt van onbeveiligde
infrastructuur en daarmee gekraakt
kan worden?

4
Bent u bereid direct te stoppen met
de voorbereidingen en investeringen
voor de kilometerheffing, oplopend
tot € 4 miljard, gezien de te
verwachten problemen?

Antwoord

Antwoord van minister Eurlings
(Verkeer en Waterstaat) (ontvangen
18 januari 2010)

1
Ja, daar ben ik mee bekend.

2
Dat klopt inderdaad. Er zijn plekken in
Nederland, waar GPS minder goed

werkt. Denk bijvoorbeeld aan
ondergrondse garages, tunnels en
sommige plekken waar veel hoge
gebouwen staan. Deze problemen
zijn technisch eenvoudig op te
vangen, of vormen, door de aard van
de locatie, geen probleem.

3
Het systeem wordt zo ontworpen dat
het desnoods over een open wireless
internet verbinding nog goed
beveiligd werkt.

4
Op grond van de hierboven gegeven
antwoorden is er voor mij geen reden
het project te staken.
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